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Cooperativa de Consum
Junta General Ordinaria de l’any 1928

Dia 28 de juny de 1928

Resum de les gestions realítzades fins a la data, llegit pel 
Dr. Enric Fernández i Pellicer

Senyors :
En l’Assemblea del Sindicat de Metges de Ca

talunya de l’any passat, el Consell d’aquella enti- 
tat superior us donava compte deis trámits legáis 
que mancava resoldre per a constituir definitiva- 
ment aquesta seva institució que és la COOPE
R A T IV A  DE CONSUM.

El desig d’aquell Consell hauria estat de poder 
teñir resolts tots aquells extrems abans de l’As
semblea esmentada per a poder constituir oficial- 
ment la Cooperativa en aquell solemne acte. Per 
dificultáis ben estranyes a la seva voluntat, no li 
fou possible procedir a aquella constitució fins el 
dia 28 de juliol de 1927.

Aquell dia, en una reunió en la qual foren con
vocáis pel Consell del Sindicat diversos companys, 
es procedí a la constitució de la Cooperativa i al 
nomenament del seu primer Consell Administra- 
tiu, que és el que avui, amb algunes baixes lamen
tables, té l’honor de presidir aquesta Junta Ge
neral Ordinària per a donar-vos compte purament 
deis treballs d’organització que s’han realitzat.

El Consell de la Cooperativa, nomenat en la 
forma esmentada, no s’ha cregut amb autoritat 
suficient per a fer altra tasca que la deis primers 
treballs de preparació. Per emprendre la definiti
va actuació de la Cooperativa es considerava que 
era precís un Consell Administratiu revestit de 
tota l’autoritat que li dóna Tèsser elegit per aques
ta Assemblea, representació real i efectiva de tots 
els metges de Catalunya.

És per aquest motiu que hem posat a l’Ordre 
del Dia d’avui l’extrem de l’elecció total del Con-

sell Administratiu, el quai, com hem dit abans, ha 
sofert alguna variació.

En primer lloc, hem de fer constar tristament 
que el meritíssim company Dr. Josep M.® Güer- 
ri i Esteve, que havia estat elegit Vocal, no po- 
gué arribar a prendre possessió del seu cárrec 
perqué finá pocs dies després d’haver estat ele
git. Hem de fer constar aquí el nostre condol 
més sentit per la pèrdua d’aquest estimât com
pany, que hauria estat, sens dubte, donades les 
seves altes qualitats, un excellent coHaborador en 
les tasques del Consell.

La baixa del Dr. Güerri fou coberta interina- 
ment peí Consell amb el distingit company doc
tor Alfred Castellà i Via, la competéncia i pres- 
tigi del qual tots conéixeu.

Darrerament hem tingut també el dolor de te
nir que registrar la dimissió del cárrec de Secre
tan del company Josep M.® Zavala i Hernández, 
que prengué una part tan activa en la redacció 
de la Ponencia del Projecte de Cooperativa i que 
s’havia distingit peí seu coneixement en aquests 
assumptes. Davant la seva dimissió irrevocable, 
per motius purament d’ordre particular, el Con
sell es veié obligat a admetre la seva dimissió,' si 
bé fent constar el seu sentiment i présentant al 
doctor Zavala tots els testimonis de consideració 
i estima personal que avui reproduïm.

Per ocupar la Secretaria, el Consell em féu 
l’honor, ben immerescut per cert, de designar-me, 
i és per aquest motiu que avui tinc el goig de par- 
lar-vos per a donar-vos compte de la poca actua
ció que ha estat possible de fer.


